
Oświadczenie złożone 

przez senatora Sławomira Rybickiego 

na 44. posiedzeniu Senatu 

w dniu 9 czerwca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

W związku ze złożonym przeze mnie na dwudziestym czwartym posiedzeniu Senatu X kadencji w dniu 

27 maja 2021 r. skierowanym do ministra infrastruktury oświadczeniem w sprawie prac Międzyresortowego 

Zespołu do spraw zagrożeń wynikających z zalegających w obszarach morskich Rzeczypospolitej Polskiej 

materiałów niebezpiecznych oraz otrzymaną na niniejsze oświadczenie odpowiedzią proszę o następujące 

informacje. 

1. Jakie są dotychczasowe wyniki prac międzyresortowego zespołu? 

2. Czy odbyło się już pierwsze posiedzenie zespołu? Jeśli tak, to kiedy i jakie są ustalenia z posiedzenia? 

Jeśli nie, to z jakich powodów? 

3. Czy w czasie od udzielania odpowiedzi odbyły się kolejne posiedzenia? Jeśli tak, to kiedy i jakie są ich 

ustalenia? Jeśli nie, to z jakich powodów? 

4. Czy poza 23 podmiotami, które zostały wymienione w odpowiedzi na oświadczenie, zaproszono 

w międzyczasie inne podmioty do prac zespołu? Jeśli tak, to jakie? Jeśli nie, to z jakich powodów? 

5. Czy opracowano harmonogram prac zespołu? Jeśli tak, to jaki? Jeśli nie, to z jakich powodów? 

6. Czy zostały określone sposoby realizacji powierzonych zespołowi zadań? Jeśli tak, to jakie? Jeśli nie, to 

z jakich powodów? 

7. Czy w ramach zespołu powołane zostały grupy robocze? Jeśli tak, to jakie, w jakim składzie i zakresie? 

Jeśli nie, to z jakich powodów? 

8. Czy dotychczas zlecono przeprowadzenie analiz, sporządzenie raportów lub ekspertyz? Jeśli tak, to 

w jakim zakresie i jakim podmiotom? Jeśli nie, to z jakich powodów? 

9. Czy protokoły posiedzeń zespołu są publicznie dostępne? Jeśli tak, to gdzie? Jeśli nie, to z jakich po-

wodów? Proszę o przedstawienie kopii protokołów posiedzeń. 

Z poważaniem 

Sławomir Rybicki 
 


